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Abstract (en)
The device has a fixing unit (12) for fixing a fixing insert (10) on a support (S) and a spacer (14). A complex insulating material comprises two
layers, where one of the layers is rigid, and the other layer comprises flexible fibers. The fixing insert comprises a body (16) and wings (20) that are
attached with the body. The fixing unit comprises a screw (22), where a head of the screw is held in the body. A head (28) of the spacer is provided
with a groove (30) for receiving a fixing rail (32) of a cladding. The fixing insert and the screw are made of plastic using a molding process.

Abstract (fr)
L'objet de l'invention est un dispositif de fixation d'un matériau isolant complexe comportant au moins deux couches, l'une (38) des au moins deux
couches étant rigide et l'autre (42) des au moins deux couches étant à base de fibres souples sur un support S1 tel qu'un mur ou une charpente
dans une construction, la au moins une couche (38) rigide venant par une face contre le support S1, caractérisé en ce qu'il comprend un insert de
fixation destiné à pénétrer dans la au moins une couche (38) rigide par l'autre face, des moyens de fixation dudit insert sur le support S1 et une
entretoise coopérant avec ledit insert
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